

Partnership Accounts

Documents required:

1	Completed HSBC's Account Opening Form and the HSBC specimen signature card of your signatory(ies)
2	Copy of valid Commercial Registration, Commercial firm date extract and Specimen Signature list from Ministry of Commerce and Industry.*
3	Copy of valid Oman Chamber of Commerce Registration Certificate.*
4	Passport copies or ID of the partners and other authorised signatory(ies).
5	Copy of the Partnership Agreement - duly attested by Ministry of Commerce and Industry. <i>(The document needs to be notarised and legalised for companies incorporated overseas.)</i>
6	Introduction or reference letter.* <i>Can be from your existing banker or an existing corporate account holder of HSBC (Oman) Alternatively, please provide us with details of your existing banker and your account number. If you have a personal account with HSBC (Oman), please provide details.</i>
7	Copy of Power of Attorney, if any, duly attested by a local Oman court in favour of authorised persons* <i>The power of Attorney should state that the person is authorised to open/operate/close bank accounts and delegate/finance facilities and sign all documents in this respect. Specimen wording is attached.</i>

Notes

- a. For all documents listed above and marked with an “*”, the originals need to be sighted by one of the Bank’s Officers.
- b. Account Opening Form and Specimen Signature Cards to be signed in the presence of Bank staff with company’s stamp.
- c. * No. 4: If it is not possible to provide the Bank with original passports, the authorised signatory of the company can certify a copy of the passport as a “certified true copy” with company’s stamp.
- d. * No. 8: If the Power of Attorney is not attested in a local Oman Court, it must be notarised and legalised (authenticated by Oman or GCC Embassy) in the country of execution.
- e. The Bank reserves the right to call for any extra documents it may require, where necessary.

حسابات شركات التضامن

المستندات المطلوبة

١	استمارة فتح حساب لدى HSBC كاملة البيانات وبطاقة نموذج توقيع من HSBC موقعة من المخول/المخولين بالتوقيع عن الشركة.
٢	نسخة من السجل التجاري، مستخرجات الحاسب الآلي ونموذج التوقيع من وزارة التجارة والصناعة (سارية)*.
٣	نسخة من شهادة الإنتساب لغرفة التجارة والصناعة عمان (سارية)*.
٤	نسخ من جوازات السفر أو البطاقات الشخصية للشركاء أو أي شخص آخر مخول/أشخاص آخرين مخولين بالتوقيع*.
٥	نسخة من عقد التضامن موثقة من قبل وزارة التجارة والصناعة* (يجب توثيق وتصديق مستندات الشركات التي تم تأسيسها في الخارج)
٦	خطاب تعريف أو مرجع*. يمكن أن يكون من البنك الذي تتعامل معه حالياً أو من صاحب حساب تجاري لدى HSBC سلطنة عمان ، الرجاء موافقتنا بتفاصيل البنك الذي تتعامل معه حالياً ورقم حسابك. إذا كان لك حساب شخصي لدى HSBC سلطنة عمان رجاء موافقتنا بتفاصيله.
٧	نسخة من التوكيل الرسمي ، إن وجد ، موثق حسب الأصول من محكمة محلية في سلطنة عمان لصالح الأشخاص المخولين بالتوقيع*. يجب أن يوضح التوكيل أن الشخص مخول في فتح/تشغيل/غلق الحسابات البنكية وتفويض/طلب تسهيلات بنكية والتوقيع على كافة المستندات المتعلقة بهذا الموضوع. مرفق طيه نموذج توكيل بالعبارات اللازمة.

ملاحظات

- يجب أن يطلع أحد موظفي البنك على أصول كافة المستندات المذكورة أعلاه والمؤشر عليها بعلامة " * " .
- يجب توقيع استمارة فتح الحساب وبطاقات نماذج التوقيع بحضور موظف البنك مع ختم الشركة .
- ج. * رقم ٤: في حالة عدم إمكانية تقديم أصل جواز السفر للبنك ، يمكن أن يقدم الشخص المخول بالتوقيع عن الشركة نسخة مصدقة منه على أنها " نسخة طبق الأصل "، مع ختم الشركة.
- د. * رقم ٦: إذا لم يكن التوكيل موثقاً في محكمة محلية في سلطنة عمان ، يجب توثيقه لدى كاتب العدل (وتصديقه من سفارة سلطنة عمان أو إحدى سفارات دول مجلس التعاون الخليجي) في بلد التنفيذ.
- هـ. يحتفظ البنك بحقه في طلب أي مستندات أخرى يتطلبها فتح الحساب إذا لزم الأمر.